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Bağ-Kur’lulara 5 Yıl Erken Emekli Olma Hakkı Geliyor

MODERN PAZARYERİNE 
TEK TİP TEZGAH

Hamidiye Pazaryeri

Yükseliyor
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MERKEZ PAZARYERİNDE TEK TİP TEZGAH

HAMİDİYE PAZARYERİ YÜKSELİYOR

Düzce Belediyesi tarafından Aziziye Mahallesi'nde yapımı 

tamamlanan modern pazaryerinin pazarcı tezgahlarının 

yapımı tüm hızıyla sürüyor. Destek Hizmetleri Müdürlüğü 

tarafından devam eden çalışmalarda tek tip olarak hazırlanan 

tezgahlar kısa süre içerisinde pazaryerindeki yerlerini alacak.

Düzce Belediyesi Başkanı Dr. Faruk Özlü öncülüğünde kente 

modern bir görünüm kazandırmak açısından hayata geçirilen 

projelerden biri olan ve geçtiğimiz aylarda inşa çalışmaları 

tamamlanan Aziziye Mahallesi modern pazaryerinin tezgahları 

yapılıyor.

Hem esnafların hem de vatandaşların modern, nezih ve 

sağlıklı şekilde alışverişlerini yapabilmelerine yönelik 

kendisine has mimari ile 5 bloktan oluşturulan 7 bin 

metrekarelik alanda hizmet verecek pazaryerinde esnafların 

yerlerinin belirlenmesinin ardından düzenleme çalışmaları hız 

kazandı.

Destek Hizmetleri Müdürlüğü, bu doğrultuda pazaryeri 

esnafının rahat ve sağlıklı kullanımı için tezgahların üretimine 

başladı. Tek tip olarak üretilen, 1,5 metre eninde ve 4,5 

metre uzunluğundaki tezgahların üstü ahşap olarak 

hazırlanırken kenar kısımlarının ise kapalı olması sağlandı.

Üretimi devam eden tezgahlardan toplam 190 adet yapacak 

olan müdürlük, üretimin tamamlanmasının ardından 

pazaryerine yerleştirme işlemine başlayacak.

Merkez Pazaryeri Hamidiye Pazaryeri 

Düzce Belediyesi tarafından yapımı sürdürülen Hamidiye 

Modern Pazaryeri projesi şekillenmeye başladı. Altyapı 

sistemlerinin tamamlandığı inşaat alanında kolonlar 

yükselmeye başladı.

Düzce Belediyesi'nin kendi kaynakları ile inşasına devam 

ettiği Hamidiye Pazaryerinde çalışmalar hızla sürüyor. 

Ekipler daha önce drenaj kanallarını açarak 20'lik 

drenflex ve keçe döşeme çalışmasını tamamlamıştı. 

Altyapıdaki çalışmaların ardından elek üstü drenajın mıcır 

doldurulması ve etrafındaki stabilize çalışmalarının 

ardından temel içi kazı blokajları bitirildi. İnşaat 

çalışmaları kapsamında bağ kirişi kazısı ve beton dökümü 

yapılırken demir imalatı da bir yandan devam ediyor.

Aynı zamanda yapının ömrünün uzun olmasını sağlayacak 

temel yalıtımlarında tamamlandığı inşaat alanında çatıda 

kullanılacak çeliklerin imalat çalışması sürdürülüyor.

Sebzeciler ve Balıkçılar Esnaf Odası Başkanı

İslam Batuhan Yangaz, her iki pazaryerinde

çalışmaları yakından takip ettiklerini

belirterek, ‘ Pazaryerleri hizmete açıldığında

esnaflarımız çok rahat edecek’ dedi
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Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, TRT Haber'de 

katıldığı canlı yayında Bağ-Kur'luların emeklilik prim gün 

sayılarının 7 bin 200'e düşürülmesiyle ilgili, "Bu konuda 

talimatlarımızı aldık, çalışmalarımıza başladık" dedi. Işıkhan, 

yapılacak düzenlemeyle Bağ-Kur'lulara 5 yıl öncesinden emekli 

olma hakkının tanınacağını kaydetti.

 Emeklilikte Yaşa Takılanlar (EYT) düzenlemesi kapsamında 

yürütülen çalışmalara dair soru üzerine Işıkhan, "Bugüne kadar 

yaklaşık 2 milyon EYT başvurusunu başarıyla sonuçlandırdık ve 

sigortalılarımıza bildirdik. 120 bine yakın dosyamızla ilgili 

işlemlerimiz devam ediyor. Hedefimiz, 120 bin dosyamızı aralık 

ayının ortasında bitirmek" dedi. Işıkhan, ev hanımlarına 

emeklilik hakkının getirilmesine yönelik çalışmalar hakkında ise, 

"Bu da Cumhurbaşkanımızın mayıs ayındaki seçim dönemimizde 

önemli müjdeleri arasındaydı. 5 yıllık dönem içerisinde ev 

kadınlarına bu iyileştirmeyi yapacağız. İsteğe bağlı sigortalı 

kapsamında üçte birlik prim desteğini devletimiz ödeyecek” 

açıklamasında bulundu.

Bakan Vedat Işıkhan, ‘Bu konuda 
talimatlarımızı aldık, çalışmalarımıza
başladık. Bütçe disiplinini de buna göre
oluşturuyoruz’ dedi

Esnafın yükünü hafifletmek için bankalar kredi kardı komisyon oranlarını düşürmeli

ESNAFIN VERESİYE

DEFTERLERİ 

YENİDEN AÇILDI

DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı

Bakkal, manav, kasap, kuaför, 
mobilyacı vb. gibi çok sayıda 
işletmede neredeyse tüm ürün ve 
hizmetlerde günlük fiyat değişimi 
var. Esnafımız bankadan 45 gün 
sonra geri ödeme aldığında sattığı 
ürünün yerine yenisini koyamaz 
durumda

Bankaların esnafın üzerindeki kredi kartı komisyon ücreti yükünü 

hafifletmesi gerektiğini vurgulayan Düzce Esnaf ve Sanatkarlar 

Odaları Birliği (DESOB) Başkanı Mustafa Kayıkcı, “Bankaların iş yerleri 

için uyguladığı kredi kartı komisyon oranları yüzde 0.74'ten yüzde 

4'lerin üzerine kadar çıktı. Bu da hem esnafa hem de vatandaşa zarar. 

Çünkü esnaf artık kesintiler yüzünden kredi kartı ile yapılan 

ödemeleri kabul edemiyor. Vatandaşta da nakit sıkıntısı var. Esnafın 

veresiye defterleri yeniden açıldı. Esnafımız veresiye defteri ile 

adeta vatandaşın faizsiz bankası konumunda. Ancak fiyatlar günlük 

değiştiği için esnafımız sattığı ürünün yerine yenisini koyamıyor. 

Esnafın yükünü hafifletmek için bankalar kredi kartı komisyon 

oranlarını düşürmeli” dedi.

Kredi kartı komisyon ücretleri yüzünden esnafla vatandaşın karşı 

karşıya kaldığını söyleyen DESOB Başkanı Mustafa Kayıkcı, 

“Günümüzde kredi kartları artık toplumun vazgeçilmezi haline geldi. 

Ülkemizde de dünya standartlarının üzerinde kart kullanımı var. 

Bindiğiniz taksiden tutun da 415 meslek dalında alışveriş yaptığınız 

en küçük emtia bile kartla alınıyor. Ancak son dönemde kredi kartı 

komisyon oranlarındaki ciddi artış ve beraberinde 45 günü geçen geri 

ödeme süresi nedeniyle vatandaşla esnaf karşı karşıya geliyor” dedi.
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Düzce Belediyesi Zabıta Müdürlüğü 

personellerine,hizmet alanı içerisinde yer alan 

işletmelere yönelik yapılan denetimlerde dikkat 

edilmesi gereken hususlar ve tüketicilerin 

bilinçlendirilmesine yönelik çalışmaların ne şekilde 

yapılması gerektiğe dair eğitim gerçekleştirildi.

Ticaret İl Müdürü Çiğdem Acar ve Zabıta Müdürü 

Selçuk Yıldırım başkanlığında gerçekleştirilen ve 

Ticaret İl Müdürlüğü personelleri Salih Öztürk ve 

Duygu Tezel Çakır tarafından Belediye Meclis 

Toplantı salonunda düzenlenen eğitimlerde; 6502 

sayılı Tüketicinin Korunması Hakkında Kanun 

kapsamında fiyat etiketi ve tüketiciyi 

bilinçlendirme konuları ele alındı.

ZABITA PERSONELİ BİLGİLENDİRİLDİ 

Elektronik ortamda yapılacak vergisel 

işlemlerle ilgili teknik altyapısı Gelir 

İdaresi Başkanlığı (GİB) tarafından 

kurulan Dijital Vergi Dairesi uygulaması 

hayata geçiyor.

Resmi Gazete'nin 7 Ekim tarihli 

sayısında yayımlanan vergi usul kanunu 

genel tebliğine göre, dijital vergi 

dairesine dijital.gib.gov.tr adresi 

üzerinden veya GİB tarafından 

oluşturulan mobil uygulama üzerinden 

giriş yapılabilecek. Sistemden daha 

önce kullanıcı kodu ve şifresi olan, e-

Devlet şifresi bulunan ve tebliğ 

kapsamında şifre edinen kişiler 

yararlanabilecek.

Dijital vergi dairesi üzerinden kişiler, 

vergi dairesi sistemlerinde kayıtlı olan 

ve GİB tarafından belirlenen bilgilerini 

elektronik ortamda 

görüntüleyebilecek. Bu kapsamda 

ivd.gib.gov.tr ve intvrg.gib.gov.tr 

adresleri ile birlikte dijital.gib.gov.tr 

adresi de tebliğe elverişli elektronik 

tebligat adresi olarak kabul edilecek.

Aynı gazetede yer alan diğer vergi usul 

kanunu tebliğine göre, şarj ağı 

işletmecileri, verilen hizmet 

karşılığında düzenlenen faturada yer 

alan bilgileri anlık olarak elektronik 

ortamda GİB Teknoloji sistemlerine 

bildirecekler.

Dijital Vergi
Dairesi Uygulaması

Başlıyor
Fiyatlardaki köpüğü ortadan kaldıralım

Ticaret Bakanı Ömer Bolat

Ticaret Bakanı Ömer Bolat, "Bütün 

şirketleri, perakende olsun, diğer 

alanlarda olsun, hizmet sektörlerinde 

olsun, Cumhuriyet'imizin 100. yılında 

normalleşmeye, fiyatlardaki köpüğü 

ortadan kaldırmaya ve halkımızın daha 

fazla alışveriş yapabilmelerini 

sağlamak için indirim yapmaya bir kez 

daha davet ediyoruz." dedi.

İstişare toplantısında konuşan Bakan 

Bolat şöyle devam etti: "Marketlere 

çağrı yaptık. Sayın Cumhurbaşkanımız 

kabine toplantısından sonra bütün 

sektörlere çağrı yaptı ve zincir 

marketler, yerel marketler, 

perakendeciler federasyonu, 

perakendeciler derneği büyük indirim 

kampanyaları duyurmaya başladılar. 

Bunu diğer sektörlerden beklediğimizi 

ifade etmiştik. Tedarikçiler ve 

üreticilerden aynı şeyi bekliyoruz. 

Perakende zincirinin son halkası, onun 

altında tedarik zincirindeki halkalar da 

benzeri bir eğilime girmeli. Çünkü 

sürekli zam yaparak, aslında satıcılar, 

firmalar, kendi müşterilerini, kendi 

pazarlarını yok ediyorlar. Geçici olarak 

daha çok para kazanıldığı zannediliyor 

ama aslında satın alma gücü yok 

ediliyor, yavaş yavaş pazar ve müşteri 

sayısı azaltılıyor."

"Şimdi dalga dalga beyaz eşya, tekstil, 

konfeksiyon, mobilya sektörleri de 'Bu 

kampanyaya katılıyoruz.' diye anons 

ediyorlar." ifadesini kullanan Bolat, "Bu 

indirim kampanyalarını takip ediyoruz. 

O kuruluş ve STK'lerden listeler 

istiyoruz. İndirim yapan, kampanya 

öncesi ve sonrasını bildiren kuruluşları 

Ticaret Bakanlığının web sitesinde 

yayımlayacağız. O yüzden bütün 

şirketleri, perakende olsun, diğer 

alanlarda olsun, hizmet sektörlerinde 

olsun, Cumhuriyet'imizin 100. yılında 

normalleşmeye, fiyatlardaki köpüğü 

ortadan kaldırmaya ve halkımızın daha 

fazla alışveriş yapabilmelerini 

sağlamak için indirim yapmaya bir kez 

daha davet ediyoruz." diye konuştu.

Bolat, "Hükümet olarak, devlet olarak 

görevimizi yapıyoruz ve yapacağız. 

Kararlıyız, irademiz tam. Her türlü 

kararı alacak iradeye sahibiz. Bunu da 

aldığımız kararlarla gösterdik. Üretimi 

seviyoruz, yatırımı seviyoruz." 

değerlendirmesinde bulundu.

Siyasi istikrar olmadan ekonomik 

istikrar ve ekonomik gelişmenin 

olamayacağını dile getiren Bolat, bir 

ailenin içinde huzursuzluk varsa ileriye 

gidemeyeceğini ve dağılacağını, siyasi 

istikrarın bunun için çok önemli 

olduğunu söyledi.


